
انتخابات هیئت امنای پارچه فروشان سرای امیر 
به همت ستاد اجرایی این انتخابات در مسجد 
تبریزی ها واقع در بازار پا چنار  تهران برگزار 

شد.

مهندس نیک خواه -عضو ستاد اجرایی اولین دوره 
انتخابات هیئت امنا- در ابتدا با خیر مقدم و خوشامدگویی 
به حاضرین گفت به حول و قوه الهی در این لحظه 
رسماً اولین مجمع عمومی سرقفلی داران و کسبه سرای 

امیر به همت خود ایشان آغاز می شود. 
وی در ادامه افزود: در حال حاضر این چنین تشکل های 
مردم گرایی در بین کشورهای پیشرفته از جایگاه والایی 
برخوردار است که سال های سال است که بوجود آمده 
است و مردم کارهای جاری خود را در دست می گیرند 
و با قدرت بیشتری به حل مشکلات میان خود و ترقی 
در کار خود می پردازند. به عنوان مثال در کشور فرانسه 
صدهزار تشکل مردمی وجود دارد در صورتی که این آمار 
در کشور ما بسیار پایینتر است. شکل گیری هیئت امنا در 
تمام جامعه وجود دارد که ما قصد داریم آن را بصورت 

بسیار علمی و مدرن تر انجام دهیم. 
نیکخواه گفت: از بدو کار که حدوداً شش ماه از آن 
می گذرد مراجعات زیادی از سوی کسبه بخصوص 
که  داشته  وجود  امیر  سرای  سابقه های  با  سوی  از 
درخواست ایجاد چنین تشکلی را داشته اند. ضمن اینکه 
علاوه بر اینکه درخواست چنین تشکلی وجود داشت 
حمایت های زیادی هم در این راستا از سوی آنان انجام 

شد که جای تشکر فراوان دارد. 
سخنران بعدی رحیمی -عضو ستاد اجرایی- بود که 

ی امیر
ی: تهران، سرا

نشان
ت امنای پارچه فروشان سرای امیر

شکیل  هیئ
گزارشی از ت

با خیر مقدم به حاضرین، اهداف هیئت امنای سرای 
امیر را موضوع سخنرانی خود عنوان نمود. وی در ابتدا 
اشاره مختصری به تاریخچه سرای امیر کرد و گفت: 
سرای امیر مکانی است اقتصادی، تاریخی و فرهنگی 
که به نوعی میراث فرهنگی به حساب می آید. یکی از 
زیبایی های سرای امیر این است که این مکان همانند 
مکان های اقتصادی دیگر و پاساژهای دیگر نیست و 
قابل مقایسه با برج میلاد و پاساژ ایران زمین نیست. 
کسبه این سرا سال های سال در این سرا سابقه فعالیت 

دارند و شناخته شده اند. 
وی در ادامه افزود یکی از مهم ترین نکاتی که 
در ارتباط با سرای امیر می توان به آن اشاره کرد 
این است که همه مکان های دنیا در سازمان ملل 
آدرس منحصر به فرد ثبت شده ای دارند آدرس 
امیر.  تهران، سرای  ایران،  است:  این  ما  مکان 
بزرگان زیادی از این مکان به موفقیت های مادی 
و معنوی زیادی رسیده اند، بنابر این سرای امیر 
یک دانشگاه است با اساتیدی چون کسبه های 

مجرب آن! 
این  با  حال  گفت:  حاضرین  به  خطاب  سپس  وی 
ارزش های والای این سرا آیا هر یک از شما حجره 
خود را در این سرا به فروش برسانید در خیابان های 
شهر خود می توانید یک زیرپله خریداری کنید؟ قطعاً 

جواب منفی است.
و  علمی  کارها  همه  امروزه  گفت:  ادامه  در  رحیمی 
تخصصی شده اند و کار سنتی اثر بخشی لازم را ندارد. 
ما باید بدانیم که هیئت امنا چگونه برای ما راهکار 
می اندیشد. تشکیل هیئت امنا بدین منظور نیست که 
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در برابر کسبه قرار گیرد. هیئت امنا تشکلی است کاملًا 
مستقل که نمایندگان کسبه اند و کار علمی و اقتصادی 

انجام می دهند تا عزت سرای امیر راحفظ کنند. 
وی خطاب به حاضرین گفت: مقام معظم رهبری 
امسال را سال همدلی و همزبانی نامیدند و حضور پر 
شور شما در انتخابات امروز نشاندهنده این همدلی و 
همزبانی در سرای امیر بود. اگر ما همدلی داشته باشیم 
و کار اقتصادی خود را رشد دهیم در راستای اقتصاد 

مقاومتی نیز حرکت کرده ایم.
رحیمی در ارتباط با اهداف هیئت امنا گفت : داشتن 
گسترش  اجتماعی،  بلوغ  داشتن  نشانه  امنا  هیئت 
قانون و قانونمندی است که از تنش های نا آگاهانه 
پیشگیری می کند و روابط دوستانه را ترویج و امنیت 
را در محیط کسب و کار گسترش می دهد. یکی دیگر 
از اهداف هیئت امنا جذب سرمایه به سوی تولید و 
کسب و کار است و سر انجام سبب افزایش بهره وری 
اقتصادی و اجتماعی بصورت تواما خواهد شد. همه ما 
با هم این کار را آغاز کرده ایم و فردی مالک این کار 

نیست و این تشکل متعلق به همه کسبه است. 
وی در پایان به تفاوت بین توکل به خدا و امید به 
خدا اشاره کرد و گفت ما وقتی امید به خدا داریم 
حرکت می کنیم ، ارتباط برقرار می کنیم ، رابطه ها را 
افزایش می دهیم، خرید و فروش انجام می دهیم و 
مدام حرکت می کنیم و در مرحله آخر توکل بر خدا 
می کنیم. اگر از ابتدا با شعار توکل بر خدا در منزل 
بنشینیم هیچ اتفاقی نمی افتد و هیچ کسی در لانه 
هیچ کبوتری دانه نمی گذارد. زندگی کردن یک عادت 

است اما زیبا زندگی کردن یک فضیلت است.
در ادامه احمد صابری - وکیل حقوقی- پشت تریبون 
قرار گرفت و گفت: امروز ما موفق شدیم انتخابات 
هیئت امنای یکی از بزرگترین سراهای بازار ایران 
را انجام دهیم. هدف ما از برگزاری انتخابات هیئت 
معتمدین این است که بتوانیم به کمک آنها روابط 
افرادی که در سرای امیر سکونت دارند را قانونمند 
سازیم. ما می خواهیم روابط بین مالکین محترم حق 
کسب و پیشه قانونمند شود و می خواهیم رابطه بین 

مالکین محترم ملک  و  پیشه  و  مالک حق کسب 
قانونمند شود.

وی در ادامه از حاضرین اجازه خواست که از کلمه 
مستاجر استفاده نکند و افزود: در املاک تجاری ما 
فقط مالک کسب و پیشه داریم و طبق قانون مالک و 
مستاجر سال 56 ، وظایف مستاجرین که مالکین حق 
کسب و پیشه هستند در برابر مالکین ملک مشخص 
و معین است. صابری ابراز امیدواری کرد که هیئت امنا 
به زودی به اهداف خود خواهد رسید چرا که از اعضای 
مجرب تشکیل شده است که قبل از این هم تجربه 

این کار را دارند. 

رحیمی: امروزه همه کارها علمی و تخصصی شده اند 
و کار سنتی اثر بخشی لازم را ندارد. ما باید بدانیم که 
هیئت امنا چگونه برای ما راهکار می اندیشد. تشکیل 
کسبه  برابر  در  که  نیست  منظور  بدین  امنا  هیئت 
قرار گیرد. هیئت امنا تشکلی است کاملاً مستقل که 
انجام  اقتصادی  نمایندگان کسبه اند و کار علمی و 

می دهند تا عزت سرای امیر راحفظ کنند. 
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